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REFERAT FRA MØDET DEN 16. JULI 2024 

 

1. Referatet godkendt 

 

2. Budget/Regnskab 2024 

Vesla har bedt om et a’conto-beløb på 2.500 til at dække bl.a. fællesspisning. 

Til øvrige udgifter til kontorhold m.v. scannes bilagene og Vesla indsender 

løbende. 

Vi skal være opmærksomme på, at budgetåret går fra 1. oktober til 30. 

september. 

Der er budgetmøde den 21. august kl. 14 hos Ungdomsbo.  

 

3. Indkomne forslag/henvendelser  

Der er indkommet en ansøgning om dispensation til et midlertidigt hundehold 

med 2 hunde. Bestyrelsen afslog, det kan nemt danne præcedens. 

 

4. Fællesspisning den 10. august – hvem laver hvad? 

Pia laver forslag til indbydelse med menu og bindende tilmelding. 

 

5. Eventuelt 

Ninett efterlyser en mere konkret plan for arbejdet med tagrenderne. 
 

Postkassen til beboerhenvendelser er opsat ved vaskeriet, alle henvendelser til 

bestyrelsen SKAL ske skriftligt, enten i fysisk postkasse eller pr. mail til 

bestyrelsen@afd27fano.dk 

 

Kommende opgaver prioriteres på 1. møde efter sommerferien: 

• Råderetskataloget gennemgås – især havedelen. 

• ’Prepping’ – har Ungdomsbo overvejelser i forbindelse med regeringens 

udmelding om kriseberedskab. 

• Bedre forhold i vaskerummet. 

• Pligter og rettigheder for afdelingens beboere. 

• Samarbejde med andre afdelingsbestyrelser. 

• Tidligere forslag om besparelser på renovationsudgifter. 

 

Næste møde: 

Næste ordinære bestyrelsesmøde er den 18. september kl. 10. 
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